
 

VERSLAG RAAD VAN BESTUUR 8 januari 2018 

 

Maandag 8 januari 2018, 20u00, FLUIDDA, Groeningenlei 132, Kontich 

 

Bestuurders: W Vos, B. Danhieux, M. Vander Mierde, T. Mogal, F. Soetaert, J. G. 
Tsakitzidis (gecoöpteerd), P. De Mot, F. Lievens 
 
Ambtshalve: F. Mulleners (Chef scheidsrechter) 
 
Verontschuldigd: C. Claes, J. Stryckers, L. Panis (secretaris-generaal), E. Dirkx, A. De 
Brauwer (Penningmeester) 
 
 
VERSLAG 
 
1 Opening door de Voorzitter 
De raad van bestuur wenst iedereen een gelukkig nieuwjaar 
 
2 Goedkeuring verslag vorige vergadering 
Francois Mulleners:  
5.4 ->Mail SVS tweede gedachtenpuntje : Zowel de verplaatsingskosten als ook de 
verblijfskosten voor het scheidsrechter koppel vallen ten laste van ISF. De 
scheidsrechters krijgen wel geen wedstrijd vergoedingen (zie bijgevoegde mail) 
5.5 -> vraag komt vanuit het Par.Sch.K. 
probleem is dat zo goed als alle headsets momenteel buiten gebruik zijn omdat bij de 
meeste headsets minstens één, soms ook beide, oortje(s) (onderdeel vanaf het 
zenderblok tot de oorschelp) defect zijn en vervangen moeten worden.  Bij de 
leverancier van de huidig in gebruik zijnde headsets (Adeunis-Vokkero) is de kostprijs 
per oortje 250,-€/st (500,-€ indien beide oortjes van de headset defect zijn), en dient 
bovendien het apparaat in zijn geheel naar hun (in Frankrijk) opgestuurd te worden 
wat nog bijhorende verzendingskosten meebrengt. Bovendien zijn deze headsets 
ondertussen al ca 8 jaar oud (destijds als gereviseerde headsets ex-voetbal gekocht). 
Wij hebben ook een offerte opgevraagd bij de firma Axiwi (apparaten ook in gebruik 
bij BNL en EHF).  Zij bieden ons een pakket van 10 headsets aan voor de prijs van 
3900,-€ (zxcl BTW) of maw  390,-€ per set (bij aankoop van 10 sets). 
Gezien bovendien de service na verkoop en eventuele herstellingen beduidend 
gunstiger zijn, vragen wij toestemming tot aankoop van dit pakket van 10 headsets. 
De RvB van de VHV is van mening dat, gezien het toepassingsgebied van deze headsets 
voornamelijk op het niveau van de BNL en nationale competitie ligt, de vraag moet 
gesteld worden aan het PUC van de KBHB.  
Ter info : ik heb deze vraag ondertussen gesteld aan het PUC via de SG Patrick Garcia 
en heb van hem mondeling vernomen (tijdens het 4-Landentornooi M20 in december 
in Herstal) dat het PUC principieel akkoord gaat maar een verdeling van de kosten 
voorstelt tussen VHV, LFH en KBHB à rato van 1/3e ieder. 
 
Filip: 
Vraag verslag op van Linde 
 



 

Vraag voor Linde: 
Gedeelde dropbox voor verslagen 
 
3 Werking van de VHV 

3.1      Crisis management (secr. gen.) 
1. Externe crisismanager (600*6 max) 
2. Secretaris-generaal ad-interim 

3.2      Hervormingsorgaan 
• Wim (voorzitter) 
• Filip (vice voorzitter) 
• Alex (penningmeester) 
• Tim (financieel) 
• Jan (management) 
• Patrick (breedtesport) 
• Bart (topsport) 
• David Van Dorpe (ex secretaris generaal) 
• Karl Laverge (kortrijk - west vlaanderen) 
• Jochen Van Keer (denderbelle - oost vlaanderen) 
• Tom Lovink (schoten - antwerpen) 
• Philip Willems (hasselt - limburg) 
• Luc Willekens (aarschot - brabant) 
• Tessy Lichter 

Samenkomen week 22/01 (elewijt, terugkoppelen RvB begin februari) -> 
document van Jan op voorhand reviewen 

3.3      Prioriteiten 
Lidkaarten – wedstrijdwijzigingen – kampioenschappen – digitaliseren 

3.4      Relatie met Sportvlaanderen 
Meeting gehad met Gert Royen -> nieuwe meeting te plannen met 
Tim/Alex/Crisismanager 

 
4 KBHB update 
4.1 VIP doorgeven aan Eric op 09/01 
4.2 Update EK2022: weinig opmerkingen over LotteArena (verlichting) 
4.3 Nacompetitie Beneleague: 1-4 spelen play-offs, 5-6 spelen best-of-5 met directe 

daler 
4.4 Wat als kampioen N1 niet wilt stijgen 
4.5 U18 challenge trophee 
4.6 PUC -> technische commissie 
 
5 Binnengekomen mails en klachten 

1. Klacht HC Aalst:  
a. Ontvankelijkheid: is er borg betaald 
b. Wie oordeelt:  

i. Scheidsrechterscomite voor advies 
ii. Sportcomite samenroepen 

 
6 Varia 

1. Vraag voor deontologische code voor scheidsrechters (scheidsrechtercomite) 
2. Hoe niet gestorte deel bijdragen VHV-regio boeken? 



 

Regio: nog te ontvangen inkomsten 
VHV: nog te betalen inkomsten 

3. Sasja/Katrien: leveringsplicht 
Wat als scheidsrechters gekwetst zijn? -> niet in de regelementen maar wel 
toegepast 
VHV beslist niet over genomen beslissingen in de regio 

4. Celwerking: in stand houden (secretariaat en celverantwoordelijken moet 
dingen in handen nemen) 

5. Evaluatiemomenten plannen (secretariaat en RvB) 
6. Gesprekken met waterpolofederatie opstarten 
7. Vergoedingspapieren Sint Niklaas – Elewijt - FLUIDDA 

 
 
Volgende vergadering 5 februari 2018 om 20u00.  
 
Verslag opgemaakt door W. Vos 
 


